
 

 
 
  
 
 

Skolebestyrelsesmøde 4.10.21 kl. 17.00-20.00 
 
 
 

Mødenavn og dato 
Deltagere Monica Sonne, Betty Schachtschabel, Tino Vennike, Maja Andersen, Mads Stenbo 

Nielsen, Marianne Kreutzer, Mira Wittrock, Jessie Bach, Marie Kielberg, Lars 
Rasmussen 
 

Referent Lars Rasmussen 

Fraværende Marianne Kreutzer, Marie Kielberg 

 
 
 

Punkt Dagsorden og referat 
1 Godkendelse af dagsorden 

Ref Dagsorden er godkendt 

2 Godkendelse af referat fra 26. august 2021 

Ref Referatet er godkendt 

3 • Status på ansættelse af ny skoleleder  
 

• Hvem repræsenterer skolen i div. bestyrelser (Lokalråd, Guiden, Ramhus) 
 

Monica og Marie 

Ref Stillingen til ny skoleleder er gået i genopslag med ansøgningsfrist 27. oktober 
2021. Monica vil bede om, at skolebestyrelsen kan få adgang til ansøgningerne, 
så vi kan give en udtalelse, Monica følger op på processen. Samtidig vil vi gerne 
have flere pladser i indstillingsudvalget. 
 
Mht. repræsentation i andre bestyrelser, kom vi ikke frem til nogle konklusioner. 
 

4 Distriktsvise møder BIF og bestyrelser  
 
Input til bestyrelsesformændene til udarbejdelse af dagsorden til mødet med BIF.  
 
Hvilke temaer og hvilke synspunkter ønsker bestyrelsen af drøfte med BIF? 
 

 

Fra skolen og børnehaven deltager: 
Skolebestyrelsesformand: Monica Sonne  
Bestyrelsesformand, Børnehuset XX 
Leder af Børnehuset, Jette Wrem 
Konstitueret skoleleder, Lars Rasmussen  

 
Mødet er fastsat til 1½ time. Datoen er pt. ikke fastsat.  
 
Monica og Lars 

Ref Vi fik talt om hvilke områder, der er interessante fra skolens side. Der er planlagt 
et møde med Børnehuset, så vi sikre, at vi stå stærkt sammen. Vi så helst, at 

mødet lå i starten af det nye år, så vi kan tale med det nye udvalg. 
Emner 
Økonomi: sikring af økonomisk ramme, SP-ramme, nyt styringsark, 

tildelingsmodel og forbundne kar 
Trafik: skolebus til Bjørnehøj og cykelsti igennem Ramløse 
Lejrskole: hvilke muligheder har vi for lejrskole 
Stabile elevtal: mini-fo fungerer rigtig godt hos os 
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Gennemskuelige børnetal 

Skoledistrikter: skal der bygges til på nogle skoler eller skal distrikter rykkes? 

5 Status på indskrivning til kommende skoleår? 
 

Ved Marie 

Ref - 

6 Elevtal 
Pr. 1. august 
Pr. 1. september 

Pr. 1. oktober 
 
Lars 

Ref 1/8: 113 elever 
1/9: 112 elever 

21/9: 113 elever 

7 Fokuspunkter i skolebestyrelsen. Er der områder skolebestyrelsen skal 

igangsætter nu? 

Ref Vi talte om ”Vores skole” 
 

Vi vil helst vente med at starte de store visioner til vi har en ny skoleleder. Der var 
et ønske om at holde en juletræ-tænding, hvor børn og forældre pynter træet og 
evt. spiser æbleskiver.  
Mira taler med Marie. 

8 Regnskab skoleår 20-21 

- Skolen 
- FO 

Budget 2021 
- Skolen 
- FO 

 
Ved Lars 

Ref Regnskabet for skoleåret 20/21 for Ramløse Skoler er afsluttet, og der er et 
mindre forbrug på 152.000 kr. Disse overføres til de resterende 5/12 af dette 
kalenderår. 
 
Regnskabet for skoleåret 20/21 for FO er afsluttet, og der er et mindre forbrug på 
113.000 kr. Disse overføres til de resterende 5/12 af dette kalenderår. 

 
Skoleområdets budget omlægges så det fra 2022 følger kalenderåret. Dette 
betyder at skolerne pt. arbejder med en tildeling på 5/12 (aug.-sep.-okt.-nov.-
dec.) tildeling. 
 
 

Ramløse Skole er: 

 
Den første prognose for denne periode viser et mindre forbrug, hvilket er 
forventeligt da der typisk vil være flere udgifter i forbindelse med planlægningen 
af kommende skoleår. 

Skolebestyrelsen skal arbejde med prioriteringer i forhold til den videre 
budgetplanlægning. 
 

FO 
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For skoleåret 21/22 er budgettet på 2.137.000 kr. og den første prognose viser at 

21/22 afsluttes med et mindre forbrug på 143.000 kr. (inkl. Overførsel). 
 
FO overgår som skolerne også til at budgetår og skoleår følges. Der arbejdes pt. 
på en opdeling, der svare til skolernes (se ovenfor). 

9 Eventuelt 

Ref Efter episoden i børnehaven, der er politianmeldt, har fo’en trukket det udendørs 
legeområde ned mod bygningerne 

 

 
 
 
 
 


